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Obec Světlá Hora

Světlá Hora 374, 793 31 Světlá Hora
tel.č.: 554 773 150 | e-mail: svetlahora@svetlahora.cz Číslo jednací: OÚSH/592/2018

Z Á P I S
20. zasedání Zastupitelstva obce Světlá Hora

konané dne 5. 3. 2018 v přístavbě MŠ, Světlá 416, Světlá Hora od 17:00 hod.

Doba jednání: 17.00 - 19.40 hod.
Přítomno: při zahájení zasedání - 10 členů ZO, celkem 12
Omluveni: Alice Heryánová DiS., Mgr. Andrea Meluchová, Jozef Zajac
Neomluveni: 0
Předsedající: Václav Vojtíšek
Zapisovatel*: Michaela Marková
Ověřovatelé zápisu: Taťána Svobodová, František Lukovský,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Procesní záležitosti 20. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 5. 3. 2018

Schválení způsobu hlasování při 20. zasedání zastupitelstva obce konaném dne 5. 3. 2018

Diskuze:
Vojtíšek navrhl způsob hlasování o každém bodu samostatně, veřejně, zvednutím ruky

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  způsob  hlasování  o  každém  bodu  samostatně,  veřejně,
zvednutím ruky

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z20/2018/1a bylo schváleno.

Schválení ověřovatelů zápisu ze 20. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 5. 3. 2018

Diskuze:
Vojtíšek navrhl ověřovatele zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce - pí Taťánu Svobodovou a p.

Františka Lukovského

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  ověřovatele  zápisu  ze  20.  zasedání  zastupitelstva  obce
konaného dne 5. 3. 2018 pí Taťánu Svobodovou a p. Františka Lukovského

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželi se: 2

Usnesení č. Z20/2018/1b bylo schváleno.

Schválení návrhové skupiny pro 20. zasedání zastupitelstva obce konané dne 5. 3. 2018

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 2 / 17

Diskuze:
Vojtíšek na členy návrhové skupiny navrhl Mgr. Leoše Sekanina a p. Petra Patakiho

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje návrhovou skupinu ve složení Mgr. Leoš Sekanina a p. Petr
Pataki

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z20/2018/1c bylo schváleno.

Projednání námitek člena ZO p. Aloise Šimčíka

Předkladatel: starosta Václav Vojtíšek

Zpracovatel: Alois Šimčík

Počet příloh: 1

Námitka č. 1

 

17.09 hod. - DOSTAVILA SE pí Marcela Hromádková - POČET ČLENŮ ZO JE NYNÍ 11

 

Diskuze:
Vojtíšek dostali jste námitky člena zastupitelstva obce p. A. Šimčíka, námitky projednáme jednotlivě
Sekanina přečetl návrh na usnesení k námitce č. 1
Šimčík rada obce nekontroluje plnění  usnesení  zastupitelstva obce,  dělá to  OÚ, ale  ze zákona by

to měla dělat rada. Jak se jednotlivé úkoly plní si teď můžeme přečíst v UZOBu, ale dal jsem
návrh, aby to nebylo v ZO, ale aby to dělala rada obce

Vojtíšek dal hlasovat o návrhu na usnesení A. Šimčíka

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  pověřuje  starostu  zajištěním,  aby  kontrolu  přijatých  usnesení
zastupitelstva obce prováděla na svých jednáních rada obce

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 2 / Zdrželi se: 4

Návrh usnesení nebyl přijat.

Námitka č. 2

17.14 hod. - DOSTAVIL SE p. Martin Novák - POČET ČLENŮ ZO JE NYNÍ 12

Diskuze:
Sekanina přečetl návrh na usnesení k námitce č. 2
Vojtíšek vyzval A. Šimčíka, aby tento návrh vysvětlil
Šimčík dával jsem si k tomu dotaz na MV ČR, každý ZO může říct své námitky, které musí ZO projednat
Sekanina doporučoval bych to vzít na vědomí a přesunout se k dalšímu bodu
Vojtíšek ze slov A. Šimčíka tedy dovozuji, že byl krácen na svých právech
Šimčík chtěl jsem jen po radních jejich vyjádření
Sekanina o námitce č. 2 bych vůbec nehlasoval, protože není důvod hlasovat o vyšší právní normě
Vojtíšek měli bychom to buď schválit nebo zamítnout. Dal hlasovat o návrhu na usnesení A. Šimčíka
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje námitku č. 2 k uzavřenému závazku všech členů zastupitelstva
obce  jako  důvodnou,  neboť  nelze  žádného  zastupitele  obce  krátit  na  právu,  když  před  hlasováním
u právního úkonu týkajícího se rozhodování v samostatné působnosti upozorní své kolegy na zákonné
ujednání zákona o obcích, či na jiné právní předpisy a judikatury

Výsledek hlasování:
Pro: 3 / Proti: 3 / Zdrželi se: 6

Návrh usnesení nebyl přijat.

Námitka č. 3

Diskuze:
Vojtíšek námitka č. 3 k neplnění povinností radních, že jim může být krácena odměna
Sekanina přečetl návrh na usnesení A. Šimčíka
Školoud těch 30 dnů je ze zákona, proč bychom to schvalovali, když je to dané ze zákona, není k tomu

důvod
Vojtíšek dám hlasovat o námitce č. 3 A. Šimčíka

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje námitku č. 3 k porušování zákonných povinností radních obce,
jeko  důvodnou,  protože  nesplnili  svou  zákonnou  povinnost  písemně  odpovědět  na  dotaz  člena
zastupitelstva obce

Výsledek hlasování:
Pro: 3 / Proti: 1 / Zdrželi se: 8

Návrh usnesení nebyl přijat.

Námitka č. 4

Diskuze:
Vojtíšek to se týká zápisu kontrolní výboru, tak na posledním zasedání ZO jsme si řekli, že se sejdeme a

probereme to, to jsme udělali
Šimčík ale k zápisu z kontrolního výboru jsme tady nedostali na dnešek žádné návrhy na usnesení,

nevidím to tady v materiálech
Vojtíšek navrhuji přesunout to do bodu č. 4, kde máme zápis kontrolního výboru

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje projednání námitky č. 4 člena ZO p. A. Šimčíka jako součást
bodu č. 4 (výbory ZO - kontrolní výbor) tohoto zasedání zastupitelstva obce

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželi se: 2

Usnesení č. Z20/2018/1d bylo schváleno.

Námitka č. 5

Diskuze:
Vojtíšek také  u  této  námitky  navrhuji,  abychom ji  přesunuli  do  bodu  4  a  projednali  ji  se  zápisem

kontrolního výboru

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje projednání námitky č. 5 člena ZO p. A. Šimčíka jako součást
bodu č. 4 (výbory ZO - kontrolní výbor) tohoto zasedání zastupitelstva obce
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Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželi se: 2

Usnesení č. Z20/2018/1e bylo schváleno.

Námitka č. 6 - bod č. 10 (odměny člena ZO a předsedy KV), bod č. 12 (vyúčtování Dostihového dne 2017), bod
č. 13 (vyúčtování oslav 750. výročí obce v roce 2017)

Diskuze:
Vojtíšek odměna 1.100,-Kč, na kterou se A. Šimčík ptá, je to hrubého, proto tomu, kam posílám

svoji odměnu přijde jen částka 870,-Kč čistého
Nováková
(Obec)

těch 1.100,-Kč odměny má za předsedu kontrolního výboru a člena ZO, odměny zůstaly
stejné, pořád dostáváte stejně

Šimčík měli jsme přece schválené, že předsedové mají 800,-Kč
Vojtíšek zastavíš se na radnici a pí Nováková ti to nachystá, aby se na to mohl podívat
Vojtíšek co se týká vyúčtování loňského Dostihového dne, tak tam chyběla částka za elektřinu
Skála dostali jsme prý 100. 000,-Kč na Dostihový den
Vojtíšek tuto částku nedostala Obec, ale hasiči, proto to také není uvedené ve vyúčtování, hasiči to

dostali  z Moravskoslezského kraje, na Obec to nepřišlo. Jinak pokud chcete rozšířené
vyúčtování i s podílem Č. Olehly, tak to řekněte. Finanční výbor ale chtěl jen finance, které
šly přes Obec

Vojtíšek co se týká vyúčtování loňských oslav, tak pořád jsme neměli k dispozici zbylé faktury
za Hubertskou (6.000,-Kč), za Tříkrálový koncert (6.000,-Kč) a cca 1.000,-Kč za soutěž
v pečení cukroví

Vojtíšek co se týká požádání o metodický názor MV ČR, tak ten úkol zatím trvá, ještě jsem to
neudělal, byl jsem nemocný

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Vzetí na vědomí zápisu z předchozího zasedání zastupitelstva obce (ZO 19/2017 - 11. 12. 2017 - ověřovatelé
zápisu p. Jozef Zajac a Ing. Libor Školoud)

Diskuze:
Vojtíšek ověřovateli z minulé ZO byli J. Zajac a Ing. L. Školoud, J. Zajac je dnes omluvený, proto se zeptám

jen L. Školouda, jestli má k zápisu nějaké připomínky, popřípadě někdo další ze zastupitelů
Školoud nemám k tomu nic

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí zápis z 19. zasedání zaastupitelstva obce konaného dne
11. 12. 2017 "bez námitek"

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 1 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z20/2018/1f bylo schváleno.

Schválení programu 20. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 5. 3. 2018

Diskuze:
Vojtíšek do bodu různé dnešního návrhu programu bych chtěl přidat žádost p. Novotného, jeho kopii máte

na stole. Dám hlasovat o návrhu doplněného programu
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje program 20. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 5. 3.
2018 doplněný v bodě 11) Různé o žádost p. Tomáše Novotného, Uhlířská 24, Bruntál

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z20/2018/1g bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení z 19. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 11. 12. 20017

Předkladatel: starosta V. Vojtíšek

Zpracovatel: M. Marková

Počet příloh: 1

Diskuze:
Vojtíšek kontrolu plnění usnesení máte v el. podobě, jsou k ní nějaké dotazy nebo připomínky?

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z 19. zasedání zastupitelstva
obce konaného dne 11. 12. 2017

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 1 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z20/2018/2 bylo schváleno.

Přílohy:

kontrola-plneni-usneseni

3. Zpráva o činnosti rady obce od posledního zasedání zastupitelstva obce, tj. od 11. 12. 2017 do 5.
3. 2018

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: M. Marková

Počet příloh: 4

Diskuze:
Vojtíšek máte předloženou zprávu o činnosti RO od posledního zasedání zastupitelstva obce , máte

k tomu nějaké dotazy nebo připomínky?
Šimčík mám několik dotazů. V prosincové RO (27. 12. 2017) jste schvalovali nájemní smlouvu

na byt pí  Kundrátkové. Proč se jí  schvalovalo na dobu určitou, když bylo řečeno, že
se schvaluje na dobu určitou jednou a pokud není problém, tak na dobu neurčitou

Vojtíšek tam je trošku problém, protože jeden z jejich synů nemá momentálně jisté bydlení, a aby
náhodou nechtěl jít bydlet k ní, tak jsme ještě jednou dali smlouvu na dobu ručitou

Šimčík smlouva s Arrivou - dodatek č. 10, nechápu to, protože v září jsme v ZO schvalovali
smlouvu s Moravskoslezským krajem

Vojtíšek jedná se o to, že kraj udělal výběrové řízení na dopravce. Výběrové řízení proběhlo a
z toho poté vznikl podíl, který obec bude platit

Kukučka
(Obec)

teď dobíhá smlouva obce s Arrivou, myslím do října nebo listopadu letošního roku a potom
bude platit smlouva obce s krajem

Šimčík nepřekročíme rozpočet?
Vojtíšek to teď z hlavy nevím
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Šimčík rekonstrukce požární zbrojnice - v příloze je to navýšené o 36. 000,-Kč, starosta ale říkal,
že se cena vrat nenavýší

Vojtíšek celková částka v rozpočtu zůstává stejná, dotaci dostaneme celou, tam se to nemění
Šimčík rada obce v lednu 2018 - bod č. 6 - kaplička v Podlesí, ve stanovených pracích je 600.

000,-Kč, v rozpočtu je ale částka 200. 000,-Kč
Vojtíšek cena nebyla vysoutěžená
Vršanová
(Obec)

zkusili jsme na to získat i dotaci, ale byla na to strašně krátká doba

Šimčík hřbitov Suchá Rudná, co se tam má dělat?
Vršanová
(Obec)

tam se má jednat jen o pamětní desku, kříž apod., jako upomínku, že tam byl hřbitov

Šimčík v lednové RO jsem viděl body č. 9 a 10 v usnesení - vodovod Dětřichovice a kanalizace
k RD ve Světlé nad kostelem

Vojtíšek ano, proběhne výběr na zpracovatele projektové dokumentace k těmto akcím
Šimčík jinak  rozpočtová  opatření,  která  tu  máme,  to  pořád neuznávám,  že  se  to  řeší  tímto

způsobem. Jinak ještě ke kapličce v Podlesí  -  dostal  jsem k tomu výběrovému řízení
nějaký mail od L. Hrubého

Vojtíšek jeho mail jsme dostali s tím, že se nebude účastnit tohoto výběrového řízení. K tomu, co
se  musí  udělat  máme vyjádření  od  památkářů,  ale  pokud  se  něco  takto  začne,  tak
zpravidla  vzniknou vícepráce.  Nesehnali  jsme projektanta,  který by se zabýval  přímo
dřevostavbami a tak jsme oslovili firmy, které se podobnými pracemi zabývají, mimo jiné
i firmu L. Hrubého

Vršanová
(Obec)

bylo osloveno celkem osm firem

Vojtíšek uplynul termín a žádná nabídka nám ale nepřišla. Pokud by se mě L. Hrubý zeptal, tak
bych mu to vysvětlil

Školoud v té korespondenci s ním z jeho strany zaznělo i to, že už je určitě někdo vybraný, což není
pravda

Šimčík jak to vypadá s tím Nisanem?
Školoud nikdo se neozval. Placená inzerce už skončila. Viselo to na ní od listopadu loňského roku

za cenu 120. 000,-Kč.  Oslovil  jsem klasický bazar a tam mi řekli,  abych auto odvezl
na jejich pobočku k posouzení technikovi

Šimčík jak to vypadá s tím správcem hřiště?
Vojtíšek od dubna bychom měli mít z úřadu práce nové pracovníky, tak někoho vybereme. 16. 3.

by měla být další valná hromada TJ
Šimčík blíží se nová sezóna, měl by se přihnojit trávník apod.
Vojtíšek tak jak jsme tam teď přes zimu topili, tak zajistíme i to ostatní

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora souhlasí se zprávou o činnosti rady obce za období od 11. 12. 2017 do 5.
3. 2018

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 1 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z20/2018/3 bylo schváleno.

Přílohy:

usneseni-ro-42-2018
usneseni-ro 43-2018
usnesení -ro-44-2018
zprava-ro

4. Výbory zastupitelstva obce - kontrolní výbor

Předkladatel: Kontrolní výbor
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Zpracovatel: Alois Šimčík (předseda KV)

Počet příloh: 1

Bod č. 1 zápisu kontrolního výboru:

Diskuze:
Vojtíšek jak už jsem řekl, potkali jsme se na s A. Šimčíkem na Obci a probrali jsme to podle toho jejich

zápisu - viz zápis KV. Projednáme teď jednotlivé body zápisu. K bodu č. 1 - pronájem garáží
u sběrného dvora - dodatkem budou upraveny nájemní smlouvy

Šimčík usnesení, která jsme v KV zpracovali proto, aby se obecně některé nedostatky už neobjevovaly.
Přečetl návrh na usnesení ze zápisu KV k tomuto bodu

Vojtíšek dám o návrhu na usnesení hlasovat

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora ukládá radě obce na základě změny poz. parc.č. 39/2 na poz. st. 755
v k.ú. Světlá ve Slezsku vypracovat dodatky ke smlouvám o pronájmech garáží (u sběrného dvora)

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželi se: 4

Usnesení č. Z20/2018/4a bylo schváleno.

Přílohy:

zapis-kv

Bod č. 2 zápisu kontrolního výboru:

Diskuze:
Vojtíšek jedná se  o  dotažení  převodu kotelny  405 na obec.  Právník  p.  Němeček je  v  zahraničí,  ale

pokračuje se v tom dál. Dám hlasovat o návrhu na usnesení podle KV

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora ukládá starostovi, aby předložil do zastupitelstva obce a do kontrolního
výboru písemný materiál, jakým způsobem je plněn úkol ZO k přepisu kotelny (Světlá 405) do vlastnictví
obce, T: květen 2018

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželi se: 3

Usnesení č. Z20/2018/4b bylo schváleno.

Bod č. 3 zápisu kontrolního výboru (číslo 1):

Diskuze:
Vojtíšek jedná se o směnu hasičské zbrojnice. Nechal jsem zpracovat nové posudky, které předložím

kontrolnímu výboru. Další názor KV, aby rada obce neprojednávala věci dříve, než rozhodne
zastupitelstvo  je  nesmysl.  ZO  zasedá  jednou  za  3  měsíce,  např.  prodeje  by  se  o  hodně
prodloužily

Šimčík myslím, že by se to neprodloužilo. Pokud přijde nějaká žádost, tak ZO už může přece schválit
záměr

Sekanina mám opačný právní názor. Je nezbytné, aby to nejdříve projednaly komise a rada obce, včetně
osadních výborů, aby se tak k podstatným věcem mohli vyjádřit občané. Jsem zásadně proti

Skála myslím, že se nechápete
Šimčík mluvím o převodu majetku. Ať ZO nejprve řekne jestli to chce prodat a pak by to šlo komisím a

RO. Když řekneme, že to nechceme prodat, tak to už do komisí a RO jít nemusí, ulehčíme jim tím
práci
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Sekanina § 102, na který se tady odkazujete hovoří  o povinnostech RO, tímto by se navíc vyloučila
veřejnost, navíc by se všechno prodloužilo. I vy ve svém volebním programu říkáte, že chcete,
aby byly zapojené místní části, osadní výbory atd. Takto by se zabránilo ve vyjádření právě
výborům, komisím a osadním výborům, je to protimluv k vašim názorům

Šimčík vycházeli jsme z toho, co nám řeklo MVČR, podle § 85 rozhoduje ZO o nemovitých věcech, proto
jsme chtěli, aby to nejdříve projednalo ZO

Školoud jaký to má účel kromě toho, že RO a komisím bude ulehčená práce?
Šimčík my se v kontrolním výboru zabýváme pouze kontrolou usnesení
Vojtíšek pokročme dál, dám hlasovat o návrhu KV na usnesení k tomuto bodu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora ukládá radě obce, včetně jejich komisí, aby neprojednávali věci dříve, než
o tom rozhodne zastupitelstvo obce, na základě písemného požadavku přijatého v poště obce

Výsledek hlasování:
Pro: 2 / Proti: 7 / Zdrželi se: 3

Návrh usnesení nebyl přijat.

Bod č. 3 zápisu kontrolního výboru (číslo 2):

Diskuze:
Vojtíšek dám hlasovat o dalším návrhu na usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora ukládá radě  obce, aby při převodu nemovitých věcí v majetku obce
předkládala do ZO cenu obvyklou v čase a místě

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželi se: 4

Usnesení č. Z20/2018/4c bylo schváleno.

Bod č. 3 zápisu kontrolního výboru (číslo 3):

Diskuze:
Vojtíšek je tady další návrh na usnesení k bodu 3, číslo 3

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  ukládá  starostovi,  aby  neprováděl  nezajištěné  výdaje  při  uzavírání
písemných smluv

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželi se: 3

Usnesení č. Z20/2018/4d bylo schváleno.

Bod č. 3 zápisu kontrolního výboru (číslo 4):

Diskuze:
Vojtíšek přečetl návrh na usnesení podle kontrolního výboru. Až se zkontrolují znalecké posudky, tak

uvidíme, jestli obci vznikla škoda nebo ne
Šimčík brali jsme to na základě zápisů a usnesení, nikde není zřejmé, že obec zaplatila za spol. Elap daň.

Jestliže jsme to požadovali po občanech, proč ne po Elapu?
Vojtíšek firma Elap slevila
Šimčík jak jsem říkal, vycházeli jsme z toho, co je v usnesení a v zápisech
Vojtíšek dám hlasovat o návrhu na usnesení
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora ukládá radě obce, aby uplatnila kroky k uplatnění škody na odpovědných
osobách vzniklé obci v minimální výši 4% zaplacené daně

Výsledek hlasování:
Pro: 2 / Proti: 5 / Zdrželi se: 5

Návrh usnesení nebyl přijat.

Bod č. 4 zápisu kontrolního výboru (číslo 1):

Diskuze:
Vojtíšek dám hlasovat o návrhu na usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora ukládá radě obce, včetně jejich komisí, aby neprojednávali věci týkající
se převodu majetku dříve, než o tom rozhodne zastupitelstvo obce

Výsledek hlasování:
Pro: 2 / Proti: 2 / Zdrželi se: 8

Návrh usnesení nebyl přijat.

Bod č. 4 zápisu kontrolního výboru (číslo 2):

Diskuze:
Vojtíšek dám  hlasovat o dalším návrhu na usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora ukládá  radě obce,  aby výstupy z komisí  zřízených radou obce byly
podložené podle § 122 odst. 4 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, tj. komise musí být vždy usnášení schopná
většinou svých členů

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželi se: 5

Návrh usnesení nebyl přijat.

Bod č. 4 zápisu kontrolního výboru (číslo 3):

Diskuze:
Vojtíšek přečetl  návrh  na  usnesení.  Záměr  musí  být  totožný  s  prodejem.  Dám  hlasovat  o  návrhu

na usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora ukládá radě obce zveřejňovat záměry na prodej majetku až po rozdělení
geometrickým plánem

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželi se: 3

Usnesení č. Z20/2018/4e bylo schváleno.

Bod č. 4 zápisu kontrolního výboru (číslo 5):

Diskuze:
Vojtíšek navrhuji odložit tento bod do příštího zasedání ZO
Šimčík narazili jsme u kontroly pozemků, že v kupní smlouvě byla doložka, kterou vůbec neschválilo ZO
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Vojtíšek dáváme do kupní smlouvy zahájení stavby do dvou let
Šimčík tady jsme se o tom bavili, ale neschválili jsme to usnesením
Vojtíšek bavili jsme se o tom několikrát. První smlouvu nám zpracovávala i právnička, aby to bylo správně

a vzali nám to na katastru

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  odkládá  projednání  bodu  č.  4  zápisu  kontrolního  výboru  (číslo  5)
do příštího zasedání zastupitelstva obce

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželi se: 3

Usnesení č. Z20/2018/4f bylo schváleno.

K připomínkám k rozpočtu obce:

Diskuze:
Vojtíšek v  dubnu budeme mít  audit,  tak  to  projednám s  auditorem.  Co se  týká silnic  -  odstavného

pruhu, mluvil jsem s Ing. Suchým, se SSMSK se tady sejdou, pí Malinová to ještě nepotvrdila. Co
se týká ochotníků, tak ZO schválilo vyplatit částku na ochotníky, ale je problém jakým způsobem
jim to dát,  nejsou spolek. Pokud si  dají  žádost,  projednáme jejich konkrétní žádost,  to není
problém. K přidělování dotací chci sednout s J. Zajacem, který je dnes nemocný. Dál je tady
navržena částka 250. 000,-Kč na hudební činnost na Dostihový den a Obecní den . Nemyslím si,
že bychom ale měli každý rok dělat dvě akce, ale projednám to s pořadatelským výborem, dám to
do RO a potom do ZO. Potom je tu navrhována částka 7. 000,-Kč pro obecní složky.

Školoud k Dostihovému dni bych byl opatrný, už je březen, nevím jestli se to stihne
Vojtíšek mám obdobný názor. Pokud bude názor ostatních jiný, tak se to připraví na příští rok, projednám

to i se zástupci jednotlivých složek. Nevidím problém v tom, když si podají žádost. Dál co se týká
vybudování nějakých posezení, tak nejdál je Suchá Rudná, v běhu jsou Dětřichovice a Stará Voda.
V Podlesí by to mohlo být u kapličky, event. u památného stromu. K poskytnutí dotace pro TJ
Světlá Hora, tam mám rozdílný názor. 

Šimčík jen jsem říkal, že obec měla s TJ smlouvu na 15 let, teď je smlouva na dobu určitou
Vojtíšek pokud to TJ vypoví, tak jsou důsledky na straně TJ, dám hlasovat o návrhu na usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje převzetí záruky za obdrženou dotaci TJ Světlá Hora obdrženou
od MŠMT za nedodržení smluvního vztahu

Výsledek hlasování:
Pro: 1 / Proti: 2 / Zdrželi se: 9

Návrh usnesení nebyl přijat.

Diskuze:
Šimčík probíhá příprava zákona o sportu, od 1. 7. 2018, úkolem obce je, aby to nějak zpracovala
Vojtíšek § 6 - novela zákona, myslím, že to plníme, věřím, že po valné hromadě TJ budeme dál. Ke stavu

veřejného osvětlení - tam je to trochu složitější. Zůstává veřejné osvětlení v Dětřichovicích a
Podlesí.  Jednám kolem projektu Efekt,  budeme to řešit  s  L.  Rozsypalem. K pohřebnictví   -
na  stavební  škole  na  architektuře  měli  studenti  za  úkol  zpracovat  smuteční  síň.  Pozemek
nad  hřbitovem  je  na  to  rezervovaný.  Chtěli  bychom  pokračovat  v  realizaci,  Jirka  Marek
zpracovává projekt a v příštím roce by se mohlo začít dělat. Co se týká nové studny na hřbitově,
tak jsem domluvený s p. Ulahelem. Studna bude v dolní části hřbitova, na pozemku obce

Šimčík máte už ke studni zpracovaný projekt?
Vojtíšek budou  nám  ho  dělat  AZ  studny  Šternberk,  už  je  to  domluvené  právě  přes  p.  Ulahela.

Ke kamerovému systému - jednali jsme o něm na dětském hřišti, jestli kolega od L. Školouda by
to byl schopný zpracovat na příští RO

Školoud od nového roku se změnil zákon a on už na to nemá osvědčení
Šimčík ať se v první fázi udělá to, co je v obci nejrizikovější, to je RO schopná podle stížností občanů

vytipovat
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Vojtíšek k dotazu k odpadům, že tam nejsou žádné výdaje, tak tam není co dávat do výdajů - oni si to jen
odvezou (EKO - KOM, ASEKOL apod.)

Šimčík další věc je, že RO schválila na Obci 5 zaměstnanců
Vojtíšek prodiskutuju to s pí Mgr. Hamplovou a pak se k tomu vyjádřím. K objednání bezplatného auditu

na rok 2018 na kraji - audit z kraje jsme mívali, ale nebyli jsme s tím spokojení. Nebyli nám
schopni s některými věcmi vůbec poradit, jak by měly být, pořád nás jen odkazovali na metodiku.
Oslovili jsme p. Turoně, kterého má např. Obec Staré Město. Jsme u nich třetím rokem a jsme
spokojení. U kontrolovaných věcí zeptám na co chci, zbytek si zpracovávají samostatně

Šimčík debatovali jsme o tom, když jsme jeli z kraje, ale nešlo to potom už do ZO
Vojtíšek dám hlasovat o návrhu na usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje  aby přezkoumání  hospodaření  obce Světlá Hora prováděl
Krajský úřad Moravskoslezského kraje

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 1 / Zdrželi se: 6

Návrh usnesení nebyl přijat.

5. Rozpočtová opatření č. 11/2017 k rozpočtu obce Světlá hora na rok 2017 a č. 1/2018 k rozpočtu
obce Světlá Hora na rok 2018

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: M. Nováková

Počet příloh: 2

Rozpočtové opatření č. 11/2017 - projednáno radou obce 42/2017 dne 27. 12. 2017. Rozpočtové opatření č.
1/2018 - projednáno radou obce 43/2018 dne 22. 1. 2018

Diskuze:
Vojtíšek máte předložená rozpočtová opatření schvalovaná radou obce, pokud máte někdo dotazy, ptejte

se. Pokud nejsou dotazy, dám hlasovat o návrhu na usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí schválení rozpočtového opatření č. 11/2017 k rozpočtu
obce Světlá Hora na rok 2017 radou obce 42/2017 dne 27. 12. 2017,  usnesením č. R 42/2017/6  a
rozpočtového opatření č. 1/2018 k rozpočtu obce Světlá Hora na rok 2018 radou obce 43/2018 dne 22. 1.
2018, usnesením č. R 43/2018/5

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 1 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z20/2018/5 bylo schváleno.

Přílohy:

rozpoctove-opatreni-11-2017
rozpoctove-opatreni-1-2018

6. Pozemky ve vlastnictví obce Světlá Hora

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: Ing. J. Kukučka
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Počet příloh: 1

Projednáno radou obce 44/2018 dne 19. 2. 2018 - viz usnesení RO

ad bod 1 v zápise komise) Žádost Františka Lukovského, Světlá 389, 793 31 Světlá Hora

Diskuze:
Vojtíšek záměr byl  schválen před vyhotovením GP,  proto  bych dnes navrhoval  schválit  záměr,  totéž

se týká dalších tří následujících pozemků

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje záměr na prodej pozemku parc.č. 77/7 travní porost o výměře
47 m2 odděleného z pozemku parc.č. 77/3 travní porost o výměře 313 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z20/2018/6a bylo schváleno.

Přílohy:

zapis-komise-vystavby

ad bod 2 v zápise komise) Žádost manž. Františka a Zdislavy Daniových, Světlá 401, 793 31 Světlá Hora

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje záměr na prodej pozemku parc.č. 77/3 travní porost o výměře
266 m2 odděleného z pozemku parc.č. 77/3 travní porost o výměře 313 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z20/2018/6b bylo schváleno.

ad bod 3 v zápise komise) Žádost manž. Eugena a Anny Černákových, Světlá 338, 793 31 Světlá Hora

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje záměr na prodej pozemku parc.č. 156/22 zahrada o výměře
50 m2 odděleného z pozemku parc.č. 156/7 ostatní plocha-zeleň o výměře 3975 m2 a prodej pozemku
parc.č. 156/19 zahrada o výměře 116 m2 vše v k.ú. Světlá ve Slezsku

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z20/2018/6c bylo schváleno.

ad bod 4 v zápise komise) Obec Světlá Hora - odkoupení pozemku od manž. Eugena a Anny Černákových,
Světlá 338, 79331 Světlá Hora

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje záměr na koupi pozemku parc.č. 156/21 ostatní plocha - ostatní
komunikace o výměře 184 m2 odděleného z pozemku parc.č. 156/2 zahrada o výměře 1170 m2 v k.ú. Světlá
ve Slezsku

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
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Usnesení č. Z20/2018/6d bylo schváleno.

ad bod 5 v zápise komise) Žádost manž. Františka a Zdislavy Daniových, Světlá 401, 793 31 Světlá Hora

Diskuze:
Vojtíšek upřesnil polohu pozemku podle kat. mapy. Jedná se o prodej pozemku manž. Daniovým

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje prodej pozemku parc.č. 77/8 travní porost o výměře 10 m2

odděleného z  pozemku parc.č.  77/1  travní  porost  o  výměře 208 m2  v  k.ú.  Světlá  ve  Slezsku manž.
Františkovi a Zdislavě Daniovým, Světlá 401, 793 31 Světlá Hora za cenu 30,-Kč/m2, plus ostatní poplatky
spojené s prodejem a schvaluje odchylku od ceny obvyklé z důvodu, že se jedná o pozemek, který navazuje
na nemovitosti kupujících a tvoří funkční celek s jejich pozemky.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z20/2018/6e bylo schváleno.

ad bod 7 v zápise komise) Schválení uzavření budoucí smlouvy darovací na část pozemku silnice III/4525
parc.č. 1818/1 ostatní plocha - silnice v km cca 0,142 až 0, 174

Diskuze:
Vojtíšek upřesnil polohu pozemku podle kat. mapy. Jedná se o návrh smlouvy se SSMSK

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje uzavření budoucí smlouvy darovací na část pozemku silnice
III/4525  parc.č.  1989  ostatní  plocha-silnice  v  km  cca  0,142  až  0,174  vlevo  ve  směru  silničního
staničení  mezi  vlastníkem  pozemku  Moravskoslezským  krajem,  ul.  28.  října  117,  702  18  Ostrava,
zastoupený Správou silnic Moravskoslezského kraje, Úprkova 795/1, 702 23 Ostrava, středisko Bruntál,
Zahradní II/19, 792 01 Bruntál a Obcí Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z20/2018/6f bylo schváleno.

7. Smlouva o hrazení neinvestičních výdajů připadajících na žáka na rok 2018

Předkladatel: starosta Václav Vojtíšek

Zpracovatel: Město Andělská Hora

Počet příloh: 1

Diskuze:
Vojtíšek máte návrh smlouvy na hrazení výdajů pro ZŠ Andělská Hora
Skála je to povinnost to platit?
Vojtíšek máme  náklady  na  žáka  ca  13.  000,-Kč  a  je  dohoda  s  Andělskou  Horou,  že  se  podílíme

na nákladech a něco jim dává stát. My dofinancováváme částku za děti ze Světlé a Andělská
za děti z Andělské, potom se to rozúčtuje a něco jde na ZŠ a něco na MŠ

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  smlouvu  pro  rok  2018  o  hrazení  neinvestičních  výdajů
připadajících na žáka, uzavřenou mezi Městem Andělská Hora, Andělská Hora 197, 793 32 Andělská Hora
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a Obcí Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora a pověřuje starostu Václava Vojtíška jejím podpisem

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z20/2018/7 bylo schváleno.

Přílohy:

smlouva-zs-andelska-hora

8. Stanovení počtu členů zastupitelstva obce na nové volební období 2018 - 2022

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: M. Marková

Počet příloh: 1

Projednáno radou obce 43/2018 dne 19. 2. 2018 - doporučeno stanovení 15 členů ZO

 

Protinávrh ke stanovení počtu členů ZO na volební období 2018 - 2022

Diskuze:
Vojtíšek je potřeba stanovit počet členů zastupitelstva obce pro příští volební období. Jaký je na to váš

názor?
Šimčík rada dala návrh na schválení 15 členů ZO, ale podle mého by tady mohlo být 7 nebo 9 lidí.

Starosta může mít nějaké větší pravomoci a zastupitelstvo by mohlo být třeba co dva měsíce
Vojtíšek máme to brát jako protinávrh?
Šimčík ano - 9 zastupitelů
Vojtíšek dám hlasovat o protinávrhu A. Šimčíka

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora stanovuje pro volební období 2018 - 2022 počet členů Zastupitelstva obce
Světlá Hora na 9 členů

Výsledek hlasování:
Pro: 1 / Proti: 5 / Zdrželi se: 6

Návrh usnesení nebyl přijat.

Diskuze:
Vojtíšek protinávrh nebyl přijatý, dám hlasovat o původním návrhu na usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora stanovuje pro volební období 2018 - 2022 počet členů zastupitelstva obce
na 15 členů

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 1 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z20/2018/8 bylo schváleno.

Přílohy:

pocet-zo-2018-2022
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9. Návrh veřejnoprávní smlouvy o výkonu přenesené působnosti - vedení přestupkové agendy

Předkladatel: Rada obce

Zpracovatel: Město Bruntál

Počet příloh: 2

Projednáno radou obce 44/2018 dne 19. 2. 2018 - doporučeno ke schválení

Diskuze:
Vojtíšek je předložený návrh nové veřejnoprávní smlouvy o projednávání přestupků. Dělá nám to MěÚ

Bruntál.  Máte i  zápis ze schůzky s obcemi,  která k tomu proběhla.  Nově by byla zavedena
paušální roční částka 3. 600,-Kč a za jeden přestupek 2. 000,- Kč. Je pravda, že podle dostupných
informací  jsme  "nejprojednávanější"  obec,  kterou  mají  na  starosti.  V  loňském  roce  jsme
za přestupky zaplatili nějakých 50. 000,-Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje veřejnoprávní smlouvu o výkonu přenesené působnosti podle
zákona č. 250/2016 Sb., o odpovědnosti za přestupky a řízení o nich, uzavřenou mezi Městem Bruntál,
Nádražní 994/20, 792 01 Bruntál a Obcí Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora a pověřuje starostu
Václava Vojtíška jejím podpisem

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z20/2018/9 bylo schváleno.

Přílohy:

smlouva-prestupky-bruntal
zapis-schuzka-prestupky

10. Plán stavebních akcí na rok 2018

Předkladatel: starosta Václav Vojtíšek

Zpracovatel: starosta Václav Vojtíšek

Počet příloh: 1

Diskuze:
Šimčík je tady zpracovaný nějaký plán stavebních akcí na rok 2018, ale stejně to neodpovídá

rozpočtu, chybí tam např. cesta Vrážel v Podlesí, chodník Černák ve Světlé apod.
Vojtíšek co tam není a chtěli byste v tom mít, můžeme doplnit
Šimčík 2.700 000,-Kč bylo v rozpočtu na veřejné osvětlení
Vojtíšek veřejné  osvětlení  chceme  řešit  prostřednictvím  projektu  Efekt,  čekáme  jak  bude

vyhlášená výzva
Šimčík návrh stavebních akcí, který tu je neodpovídá tomu, co jsme schválili v rozpočtu, chci,

aby to tomu odpovídalo
Skála žádali jsme o peníze na obecní komunikace?
Vojtíšek ne, nesplňovali jsme podmínky dotace
Skála máme zpracovaný pasport místních komunikací?
Kukučka (Obec) ano, máme
Sekanina jak to vypadá se zpracováním projektové dokumentace na kanalizaci pro lokalitu "nad

kostelem"?
Vojtíšek je ve stádiu zpracovávání
Sekanina tady to ale není v těch stavebních akcích, prosím o doplnění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění
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Skála je nějaká vize na vodovod a kanalizaci v Suché Rudné? Slyšel jsem, že se tam chystají
nějaké "hovadiny" a není tam ani voda

Vojtíšek s vodovodem a kanalizací v Suché Rudné se zatím nepočítá
Vršanová (Obec) měli jsme v Suché Rudné veřejné projednání a nikdo tam z občanů nic takového neřekl,

samozřejmě, že to ale mohl být někdo, kdo tam zrovna nebyl
Skála mohl bych vidět smlouvu obce se Sm VaKem?
Vojtíšek ano, přijď se na ni podívat
Skála a Vak? tam máme akcie, že?
Nováková (Obec) ano, jsou v České spořitelně
Skála bojuju s tím, že např. Krnov má poloviční ceny

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje plán investičních akcí v obci na rok 2018: prostupek s místní
komunikací  a  napojení  na  hlavní  komunikace  směr  Dětřichovice  (120  000,-  Kč),  místní  komunikace
od domu p. Ondráčka, včetně opravy kanalizace (1 200 000,- Kč), místní komunikace od domu č.p. 348 -
412 - 379 (1 800 000,-Kč), chodník od domu p. Ondráčka - dům rodiny Sedláčkových (1 500 000,- Kč),
prostranství  u  rakety  v  Suché  Rudné  (1  100  000,-  Kč),  kaple  sv.  Josefa  v  Podlesí  (600  000,-  Kč),
studna hřbitov  Světlá  (120 000,-  Kč),  komunikace p.  Brežák (450 000,-  Kč),  oprava JKS,  projektová
dokumentace  vodovod  Dětřichovice  (800  000,-Kč),  zpracování  projektové  dokumentace  a  realizace
kanalizace v lokalitě "nad kostelem" (1 200 000,-Kč)

 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 1 / Zdrželi se: 0

Usnesení č. Z20/2018/10 bylo schváleno.

Přílohy:

plan-stavebni-akce-2018

11. Různé

Žádost p. Tomáše Novotného, Uhlířská 24, Bruntál o souhlas se zřízením zástavního práva k nemovité věci

Předkladatel: starosta Václav Vojtíšek

Zpracovatel: žádost - p. T. Novotný

Počet příloh: 1

Diskuze:
Vojtíšek obrátil se na mě p. Novotný, jestli mu můžeme zrušit to předkupní právo, které má zapsané

v kupní smlouvě na koupi pozemku na stavbu RD ve Staré Vodě, na to jsem mu odpověděl,
že to nejde. Chce to po něm banka, aby mohl dostat na stavbu hypotéku. Je tady řešení
v  tom,  že  mu dáme souhlas  se  zřízením zástavního práva ve prospěch banky,  u  které
bude mít hypotéku

Hromádková vím, že to jinak nejde, také jsme to v rodině tak řešili,  není to tak, že mu zástavu tím
souhlasem zrušíme, jen mu dáváme souhlas

Vojtíšek pokud s tím tedy není problém, dám hlasovat o návrhu na usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora souhlasí v souvislosti s výhradou zpětné koupě zapsané jako věcné právo
podle ustanovení § 2135 a násl. zákona č. 89/2012 Sb. v kupní smlouvě uzavřené dne 13. 03. 2017 mezi
Obcí Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora a p. Tomášem Novotným, Uhlířská 24, 792 01 Bruntál
na koupi  pozemků parc.č.  68/1 a 655 v k.ú.  Stará Voda v Jeseníkách,  se zřízením zástavního práva

PRO hlasoval i zastupitelSekanina

Materiál uvádíme v písemných důkazech

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění

Alois
Zvýraznění
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k uvedeným pozemkům ve prospěch Komerční banky a.s., Na Příkopě 33 č.p.969, 114 07 Praha 1 (IČ
45317054, zapsané v obchodním rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, oddíl B, vložka 1360

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1

Usnesení č. Z20/2018/11 bylo schváleno.

Ostatní - zastupitelé

Diskuze:
Lukovský zase se nám letos sejde termín kotlíkového guláše a dětského dne
Vojtíšek zkuste se ještě o tom termínu pobavit a dořešit to
Sekanina stále nám chybí jeden člověk do sociální komise a redakční rady Zpravodaje, bylo by dobré ho

doplnit

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Taťána Svobodová, František Lukovský
 

 
Starosta Václav Vojtíšek
 
Datum vyhotovení:


